
Hjerneskadeforeningen Vestsjælland  
  

Generalforsamling 2024  
  

På Sorø Kultur og Fritidscenter (Værkerne) 

Frederiksvej 27, 4180 Sorø  
  

Torsdag den 18. januar 2024 kl. 14.00  
  

Dagsorden for generalforsamlingen:  

 
Lise byder velkommen. Der er mødt 23 personer op. Der er 15 

stemmeberettede.  
  

1) Valg af dirigent. 

• Dan, gennemgik dagsorden, og generalforsamlingen er rettidige indkaldt. 

• Bjarne og Jan Pedersen er stemmetæller. 

• Referent Monica Jakobsen 

 

2) Bestyrelsens beretning til godkendelse.   

• Dan læste beretningen op.   

• Beretningen blev godkendt efter svar på spørgsmål. 

 

3) Indstilling af regnskabet 2023 *) til godkendelse på          

førstkommende repræsentantskabsmøde. 

• Regnskabet blev gennemgået af Dan. 

• Regnskabet bliver efterfølgende fremsendt til landskontoret og vil blive 

godkendt på Repræsentantskabsmødet. 

• Der var snak om, hvorfor det er landsforeningen, der skal godkende 

regnskabet. Drøftelsen blev afsluttet med henvisning til foreningens 

vedtægter.  

• Snak om udsendelse af nyhedsbrev pr. post. Bestyrelsen har bestemt, at 

de medlemmer, der ønsker Nyhedsbrevet med post, kan få dette. De skal 

dog henvende sig til bestyrelsen. Det vil være muligt at hente 

Nyhedsbrevet lokalt i cafeerne.   
 

4) Behandling af indkomne forslag.   

• Der var ikke kommet nogle forslag. 



 

5) Behandling af forslag til førstkommende    

Repræsentantskabsmøde. 

• Der var ikke kommet nogle forslag. 

  

6) Drøftelse af lokalafdelingens arbejde i det kommende år.  

Dan gennemgik bestyrelsens forslag:  

- Afasisang 

- Sommerhøjskole 

- ”Det gode liv”  

- Foredrag og andre arrangementer/tilskud  

 

• Der var en snak om det gode liv.  

• Samt landsforeningens virke i vidensbaseret genoptræning. Der 

kom forslag fra Torben Cordtz om, at bestyrelsen henvender sig 

til landsforeningen vedrørende vidensbaseret genoptræning. 

 

• Der var en drøftelse om ”de digitale udfordringer” og kunstig 

intelligens. Der er meget delte meninger om, hvordan vi skal 

gribe emnet an.  
 

7) Fremlæggelse af budget 2024 til godkendelse. 

• Budgetforslagets for 2024 blev gennemgået 

• Budgettet blev godkendt. Det blev besluttet at der kan gives 

tilskud til kørsel / bro.  
 

8) Valg af:  
 

           Valg af formand – udgår, da formanden ikke er på valg i år. 

 

a)        Bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode.  

           Dan og Torben ønsker genvalg som bestyrelsesmedlemmer  

- Dan Kiving blev genvalgt 

- Torben Andersen blev genvalgt 

Kari ønsker at forlade bestyrelsen. Der skal vælges et bestyrelsesmedlem 

for ét år. Monica Jakobsen blev valgt som bestyrelsesmedlem for et år.  

 



b) 2 suppleanter for en 1-årig periode – Diana Petterson og Lotte Olsen 

stiller op.   

• Diana blev valgt som 1. suppleant 

• Lotte blev valgt som 2. suppleant 

 

c) Intern revisor. Maibritt Mejlby blev genvalg.  
 

 

9)        Eventuelt.    

 

• Der var snak om følgende: 

- Torben Cordtz kom med en ros af bestyrelsens arbejde. 

- Folmer kommenterede betaling for Sommerhøjskolen. Folmer 

bemærker, at deltagerbetalingen skal holdes så langt nede som muligt, 

da der er mange, der har en stram økonomi. 

- Spar Nord har en fond, der kan søges. 

- Torben Cordtz foreslår at undersøge, om der er en mulighed for at 

lokalafdelingen kan betale sig til ekstra hjælpende på vores ture. Søg 

evt. fonde. Så alle medlemmer kan deltage.  
  
Referent. Monica Jakobsen  

  

           
 


